
   Zápisnica

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Breznička, ktoré  sa konalo dňa 05.08.2022             
o 19.00 hod. v kultúrnom dome

Prítomní:

starosta:  Mgr. Branislav Knechta

počet poslancov: 7
prítomní: 7

Jozef Hedvigy
Jana Kuklová
Igor Melicher
Peter Pagáč
Mgr. Marta Porubiaková
Ján Prepelica
Peter Zavaterník

OcÚ: Bc. Eva Cabanová
Iveta Pauerová

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Branislav Knechta, starosta obce, ktorý 
všetkých prítomných privítal. Uviedol, že hlavný kontrolór neprišiel, lebo už nemáme, kvôli svojmu 
pracovnému postupu sa vzdal funkcie, dnes budeme vyhlasovať voľbu.
Konštatoval, že na zasadnutí sú prítomní všetci poslanci a preto je zasadnutie uznášania schopné. 

Mgr. Branislav Knechta, starosta obce predložil program rokovania:  

1./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie
2./ Kontrola uznesení
3./ Zámer a spôsob predaja nehnuteľného majetku obce - pozemkov v k.ú. Breznička:  

– parc.  E KN č. 411/1,   OP  o výmere 53735 m2
– parc.  E KN č. 411/2, TTP  o výmere 3611 m2
– parc.  E KN č. 618/3, TTP  o výmere10727 m2

4./ Predaj nehnuteľného majetku obce  – pozemkov v k.ú. Breznička  z dôvodu osobitného zreteľa: 
     parc. EKN č. 366/1 o výmere 26139 m2; parc. EKN č. 366/2 o výmere 4015; parc. EKN č. 293 
     o výmere  3538 m2, žiadateľovi J.G.
5./ Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce
6./ Rôzne
7./ Diskusia

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za to, aby sa obecné zastupiteľstvo riadilo týmto programom?



Hlasovanie:  
Za: 7  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Peter Pagáč,Mgr. Marta Porubiaková, 

    Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
ZA: 0
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Obecné zastupiteľstvo v Brezničke  schválilo program rokovania.

K bodu č. 1./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie

Mgr. Branislav Knechta za zapisovateľku určil Ivetu Pauerovú, za overovateľov zápisnice určil 
poslancov Igora Melichera a Petra Pagáča. Do návrhovej komisie navrhol poslancov Petra Zavaterníka 
a Mgr. Martu Porubiakovú.

Obecné zastupiteľstvo v Brezničke

a) berie na vedomie určených overovateľov zápisnice: Igor Melicher, Peter Pagáč

b) schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Peter Zavaterník, Mgr. Marta Porubiaková

Za: 7  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Peter Pagáč,Mgr. Marta Porubiaková, 
    Ján Prepelica, Peter Zavaterník 

ZA: 0
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

K bodu č. 2/ Kontrola uznesení

Mgr. Branislav Knechta, starosta: do tohto bodu by som, aj keď to nebolo v uznesení dané, dal 
niekoľko informácií o retardéroch, alebo o retardéri čo sme sa na minulom zastupiteľstve bavili, našiel 
som na internete nejaké údaje. 
Prečítal: „Umiestnenie nových spomaľovacích prahov  v meste rieši Oddelenie rozvoja mesta. Najprv 
si musíte zozbierať podpisy obyvateľov príslušnej ulice, ktorí s umiestnením spomaľovacieho prahu 
budú súhlasiť. Premyslite si tiež, kam konkrétne by ste spomaľovací prah chceli umiestniť. Dôležitý je 
najmä súhlas  toho, pred koho dom má byť retardér namontovaný. V praxi sa totiž môže udiať to, že      
v jeden týždeň spomaľovací prah mesto osadí a do týždňa vznikne petícia za jeho demontovanie. Lebo 
obyvatelia nechcú hluk pred svojím domom, ani v jeho blízkosti. Toto sa už viackrát v Seredi udialo       
a demontážou sa spomaľovacie prahy presunuli do kategórie „zmarená investícia“. Toto zase                
z wikipédie som našiel: Priečne spomaľovacie prahy, ich prínos je kontroverzný, pretože takto 
vynútené spomalenie dopravy považujú niektorí vodiči za neprimerané. Výrazne zvyšujú opotrebenie 
vozidiel (nápravy, tlmiče pruženia). Obyvateľom môže vadiť zvýšenie hlučnosti a prašnosti prejazdu 
vozidiel, predĺženie doby ich  prejazdu a zvýšenie množstva splodín spaľovania vplyvom spomalenia     
a opätovného rozjazdu každého vozidla. Pokiaľ sú spomaľovacie pruhy umiestnené na novo 
rekonštruovanej komunikácii, býva upozorňované na paradox, že výsledný efekt je podobný stavu pred 
opravou, kedy vodičov nútil k pomalej jazde zlý stav komunikácie. Problémový je odhrn snehu, pri 
ktorom môže dochádzať k poškodzovaniu prahov a aj odhrnovej techniky. Britská automobilová 



asociácia údajne urobila výskum porovnania spotreby paliva pri stálej rýchlosti  oproti jazde cez 
spomaľovacie prahy a zistila nárast spotreby zo 4,9 na 9,1 litrov benzínu na 100 km. A ešte som našiel 
také  Rozhodnutie starostky obce Hamuliakovo, ktorá vlastne rozhoduje o predĺžení lehoty na 60 dní     
o rozhodnutí o petícii. Odôvodnenie Obec Hanuliakovo prijala dňa 14.1.2019 petíciu občanov obce 
Hanuliakovo v zastúpení atď.… vo veci umiestnenia retardérov na križovatke ulíc … to je jedno … 
zodpovední zamestnanci obce predložilipetíciu obecnému zastupiteľstvu dňa … Obecné zastupiteľstvo 
vzalo predmetné podanie vzalo uznesením na vedomie s upozornením na nutnosť realizácie 
nevýhnutných faktických a právnych úkonov, ktoré nutne musia predchádzať umiestneniu 
spomaľovačov, retardérov. Posúdenie umiestnenia projektu spomaľovačov na križovatke ..., prešetrenie 
skutočného stavu veci, súlad podania prípadne jeho rozpor s právnymi predpismi a verejným alebo 
iným spoločným záujmom bude zaradené do programu  komisie výstavby, územného plánovania            
a dopravu. Komisia následne odporučí ďalší postup. V prípade pozitívneho stanoviska komisie 
upozorňujeme na potrebu realizácie projektu dopravného značenia a jeho odsúhlasenie príslušným 
dopravným inšpektorátom. V prípade obstarania uvedených podkladov a pozitívneho stanoviska vydá 
obec ako správca miestnej komunikácie  súhlas s umiestnením retardéra. 
Tak to je všetko odo mňa, čiže postup je taký - petícia, súhlas majiteľa okolitých domov, ktorých by sa 
týkal hluk, potom stanovisko komisie výstavby a keď by bolo platné, tak potom sa osloví dopravný 
inžinier, ktorý vypracuje projekt a potom sa osloví policajt, ktorí to schváli a potom objednám retardér. 
Čiže taký je postup. 
...
Starosta: dobre, takže prejdeme k tretiemu bodu. 

K bodu č. 3/ Zámer a spôsob predaja nehnuteľného majetku obce - pozemkov v k.ú. Breznička: 
parc.  E KN č. 411/1,   OP  o výmere 53735 m2; parc.  E KN č. 411/2, TTP  o výmere 3611 m2; parc.  E
KN č. 618/3, TTP  o výmere10727 m2

Mgr. Branislav Knechta, starosta:  ide o ornú pôdu v podstate o ktorej sme sa už rozprávali, ktorá sa 
nachádza nad bývalým JRD a jedna parcela sa nachádza pri benzínke pod traťou, ktoré ja navrhujem 
odpredať z dôvodu toho, že jednoducho v rámci pozemkových úprav by sme o ne prišli tak či tak          
a v podstate ja som unizono na celú plochu predbežne vyrokoval cenu 48 centov, aj v podstate tie trvalé
trávne porasty boli znaleckým posudkom určené na 21 centov a ešte … a ešte tam bol taký argument,  
vlastne oni teraz tú pôdu kúpia a hneď  o 2 % prídu rozlohy, lebo tie 2 % sú tie, ktoré sa budú brať 
všetkým vlastníkom na pokrytie tých spoločných zariadení, ktoré budú – cesty a … na to sa budú 
skladať všetci vlastníci. Oni niečo kúpia  a hneď o 2% prídu. A takýmto spôsobom sme ešte v pluse ...  
zámer bol pozverejňovaný a vlastne toto sú nájomcovia, ktorí majú v nájme, tak som to ponúkol. 
Najskôr som oslovil niekoľko menších pravdepodobných, alebo takých čo som predpokladal v obci … 
tak som oslovil nájomcu ...ak to bude prijateľné pre vás ...lebo namietali už títo, čo robia pozemkové 
úpravy, že je dosť problém predať, keď chceme ešte  nejaké  tam pozemky, len potom došlo k tomu, že 
sa rozdelí Urbár, Urbár sa rozdelí, že si oni rozdelia, každý bude mať svoju výmeru, koľko tam má        
a obec tam má tiež okolo hektára no a tým pádom, že sa to rozdelí, tak zase … kým to je v spoločnej 
nehnuteľnosti, bolo to ako keby nedotknuteľné, ako sa to rozdelí, tak zase obecné sa vyčlení, ten hektár
a zase o to prídeme. … sa vrátime k predaju tej lúky. Špekulujem ako sa dá, ako z toho čo najviac 
vyťažiť, aby sme aj neboli úplne, že všetko predáme, ...  keby sme chceli, aj to môžeme spraviť, ale …
niečo tam necháme, ale takto by som ja šiel do toho. No ak nikto nebude k tomu nič, to je v podstate 
len zámer, ktorý bude visieť dva týždne, potom …

Poslanec Peter Zavaterník: Uznesenie k bodu číslo 3:

Uznesenie č. 20/2022:



I. Schvaľuje
a) zámer prevodu  majetku  obce z dôvodu  hodného osobitného zreteľa - nehnuteľností   podľa § 9a 
ods. 8  písm. e )  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to   priamym 
predajom kúpnou   zmluvou  a to  pozemky   vo  výlučnom vlastníctve obce, zapísaných  na LV č. 590  
k.ú. Breznička:

 p.č. E KN 411/1  o výmere 53 735 m2   orná  pôda  – spoluvlastnícky podiel 1/1
 p.č. E KN 411/2  o výmere 3611 m2 TTP – spoluvlastnícky podiel  1/1
 p.č. E KN 618/3   o výmere 10727 m2 TTP  -  spoluvlastnícky podiel 1/1 

b) Dôvodom hodným  osobitného zreteľa je  skutočnosť,  že  nehnuteľnosti  sú  v teréne tvorené   
poľnohospodárskymi   pozemkami v katastri obce, ktoré obec mala záujem predávať  priamym 
predajom minimálne za cenu  určenú  znaleckým  posudkom.  Tento  zámer obce nebol  úspešný.  Obec
je zároveň účastníkom  konania o  pozemkových  úpravách,  pričom  v tomto konaní jej  budú   
vyčlenené podľa § 11 ods. 7 zákona č. 330/1991 Zb. o  pozemkových  úpravách  pozemky  pre 
spoločné zariadenia a opatrenia, v zmysle ktorého sa použijú  najprv pozemky vo vlastníctve štátu a 
potom pozemky obce. Následne  by sa teda výrazne znížila výmera poľnohospodárskej pôdy vo 
vlastníctve obce. 

II.  ukladá  Obecnému úradu   zabezpečiť  zverejnenie zámeru   prevodu  nehnuteľností  na úradnej 
tabuli obce, internetovej stránke obce 

Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Mgr. Marta Porubiaková, 

        Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
ZA: 0
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 1 Peter Pagáč

Starosta: Jeden sa zdržal. Ďakujem.

K bodu č. 4./ Predaj nehnuteľného majetku obce  – pozemkov v k.ú. Breznička  z dôvodu 
osobitného zreteľa: parc. EKN č. 366/1 o výmere 26139 m2; parc. EKN č. 366/2 o výmere 4015; 
parc. EKN č. 293 o výmere  3538 m2, žiadateľovi   J.G.  

Mgr. Branislav Knechta, starosta: tak v podstate už viete čo sme schvaľovali zámer, to mám aj 
vykalkulované, že by to bolo 7.700,20 eur za tie pozemky, ktoré pán G. chce použiť na tú prírodnú 
rezerváciu – Meandre Ipľa a tá skutočnosť je zakotvená aj v návrhu,  aj v zmluve. V prípade, že ak 
kupujúci nevloží odkúpené pozemky do pripravovanej prírodnej rezervácie Meandre Ipľa, do troch 
rokov od uzatvorenia kúpnej zmluvy, má právo predávajúci od kúpnej zmluvy odstúpiť. Odstúpením od
kúpnej zmluvy sa táto od počiatku zrušuje a zmluvné strany si vrátia všetko, čo si na jej základe plnili. 
Čiže to je v kúpnej zmluve uvedené ako taká poistka, aby sa ten zámer uskutočnil. Ak nikto nemá         
k tomu nič, prosím prečítať uznesenie. 

Poslanec Peter Zavaterník: Uznesenie k bodu číslo 4:



Uznesenie č. 21/2022

I. schvaľuje 
a) prevod   nehnuteľností  podľa § 9a ods. 8  písm. e )  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to   kúpnou   zmluvou  a to  pozemky   vo výlučnom  vlastníctve obce  
Breznička , zapísané KÚ Breznička  na Okresnom úrade Poltár - odbore katastrálnom  na LV č.   590   
ako parcela registra „E“  p.č. 293 ostatná  plocha o výmere 3538 m2; p.č. 366/1 TTP  o výmere 26139 
m2; p.č. 366/2 ostatná  plocha o výmere 4015 m2 v podiele 1/1   do  vlastníctva J.G., nar. XX, r.č. XX 
trvale bytom  XX, občan SR  za kúpnu cenu  7700,20.- Eur. 

II.  zámer prevodu    nehnuteľností  bol  schválený  uznesením  č. 18/2022,  a zámer bol  zverejnený  na
úradnej tabuli  obce od 19.07.2022 do 04.08.2022.  Dôvodom hodným  osobitného zreteľa je 
skutočnosť,  že  nehnuteľnosti,   ktoré  sú predmetom  prevodu,   sú  v teréne tvorené 
poľnohospodárskymi  pozemkami v blízkosti  rieky Ipeľ v k.ú. Breznička,  pričom  sú  pre obec 
nevyužiteľné. Kupujúci vloží  odkúpené  pozemky do pripravovanej   prírodnej rezervácie „ Meandre 
Ipľa „, čím  sa  významným spôsobom prispeje k ochrane prírody a krajiny a biotopov v okolí  rieky 
Ipeľ. V prípade ak kupujúci   nevloží  odkúpené  pozemky   do pripravovanej   prírodnej rezervácie 
„ Meandre Ipľa „,   do   troch  rokov od uzatvorenia kúpnej zmluvy,  má  právo predávajúci  od kúpnej 
zmluvy odstúpiť.  Odstúpením od kúpnej zmluvy sa táto  od počiatku  zrušuje a zmluvné  strany  si 
vrátia všetko,  čo  si  na jej základe plnili.

Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Mgr. Marta Porubiaková, 

        Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
ZA: 0
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 1 Peter Pagáč

K bodu č. 5./ Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce

Mgr. Branislav Knechta, starosta: čiže už vieme, že sme bez kontrolóra, tak sme pripravili podklady na 
voľbu hlavného kontrolóra, ktorá by mala prebehnúť 19. septembra. Kvôli tomu by sme mali zriadiť 
dočasnú komisiu na otváranie obálok a do tej komisie navrhujem za predsedu pána Jozefa Hedvigyho   
a za členov Petra Zavaterníka, pani Porubiakovú a pani Kuklovú. …

Poslanec Peter Zavaterník: Uznesenie k bodu číslo 5:

Uznesenie č. 22/2022:

Obecné zastupiteľstvo v Brezničke
I.  konštatuje, že  
mandát hlavného kontrolóra obce Breznička  zanikol  vzdaním sa funkcie /§ 18  ods. 8 písm. a, zákona 
č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov/, dňom 31.7.2022,
II.  v y h l a s u j e 



podľa § 18a ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších   predpisov,  voľbu 
hlavného kontrolóra obce Breznička a určuje deň konania voľby na   deň 19.09.2022 o 19.00 hod. na 
zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Brezničke,
III.  ž i a d a   starostu obce
zverejniť vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Breznička s uvedením   predpokladov  na výkon 
funkcie hlavného kontrolóra a termínu podania prihlášky, na úradnej tabuli obce, webovom sídle obce 
a spôsobom v obci obvyklým, podľa § 18a ods. 2 zákona o obecnom zriadení.
IV. Zriaďuje 
dočasnú komisiu na otváranie obálok pre voľbu hlavného kontrolóra obce Breznička v  zložení: 

- poslanec Obecného zastupiteľstva Jozef Hedvigy - predseda Komisie                                         
- poslanec Obecného zastupiteľstva Peter Zavaterník - člen  Komisie                                            
- poslankyňa Obecného zastupiteľstva Mgr. Marta Porubiaková - člen  Komisie                           
- poslankyňa Obecného zastupiteľstva Jana Kuklová - člen  Komisie

Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 7  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Peter Pagáč,Mgr. Marta Porubiaková, 

    Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
ZA: 0
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Starosta: Ďakujem, všetci.

K bodu č. 6./ Rôzne

Mgr. Branislav Knechta, starosta: v tomto bode by som požiadal, aby sme schválili nejakú sumu za 
prenájom bilbordu. Tam na tú váhu, kde je sklad dreva, tak sme urobili bilbord, klasický, štandardných 
rozmerov 5 x 2,5 metra. Máme záujem to prenajímať, normálne niekomu, kto si chce niečo zverejniť, 
ako sú v Poltári všade bilbordy. Myslím si, že je to celkom zaujímavé miesto, každý kto ide do Poltára 
okolo toho ide a tak som pozeral …
Poslankyňa Mgr. Porubiaková: ceny si pozeral?
Starosta: v Poltári ponúkajú čo sú na smer Rimavská Sobota po 120 eur. 
Poslanec Igor Melicher: mesiac?
Starosta: mesiac. Tak možno môžeme ísť aj iným smerom, alebo možno skúsime stovkou na začiatok…
Poslanec Igor Melicher: stodvadsať …
Poslanec Ján Prepelica: ja by som dal 150, lebo tí v Poltári, keď idú od Lučenca, tak ešte tí, čo na 
Mládzovo idú, tak tí nevidia, čo je v Poltári. 
Starosta: ako to je pravda. 
Poslanec Ján Prepelica: no a nie?
Starosta: lebo v Poltári sa to  rozdelí už potom Kokava a Rimavská Sobota a tuná, tadiaľto prejdú 
všetci. 
Poslanec Igor Melicher: tak ale tých120 je také …
Starosta: no, ponúkajú po toľko a tak zrejme aj majú záujem, chcú … a myslím si, že pred voľbami sa 
to iste využije a potom, keby náhodou nebol záujem, tak ...
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: tak znížime. 
Poslanec Igor Melicher: dajme 120, ja navrhujem, je to dobrá cena. Ja aj zoženiem možno dáke tam. 
Poslanec Ján Prepelica: jáj, tak zato navrhuješ iba 120. (smiech)



Starosta: si mal menšiu navrhnúť.
Igor Melicher: je to bohatá strana.
Poslanec Peter Pagáč: ja by som to najskôr vyskúšal bez peňazí na Breznický beh.
Poslanec Ján Prepelica: čo máš teraz bez peňazí? 
Poslanec Peter Zavaterník: čo?
Poslanec Peter Pagáč: reklamu na beh.
Poslanec Igor Melicher: potom, po voľbách.
Jozef Hedvigy: dobre, tak pred voľbami dajme 200 a potom dáme 120…(smiech)... keď už chceme 
byť…
Poslankyňa Mgr. Porubiaková: ale on myslí také trvalejšie, akože reklamy, hej? a on, Peter, myslí to
na ten beh, ako reklamu. 
Starosta: a tak na beh to stačí aj dačo menšie.
Mgr. Porubiaková: hej, menšie, to nemusíš taký veľký si spraviť … plagát.
Poslanec Peter Pagáč: hej, veď to ma napadlo, reku vyskúšať, že … ale čo tam dať zas, vieš.
Starosta: ale veď nie my tam budeme dávať, to niekomu prenajmeme.
Poslanec Peter Pagáč: jasné, ja rozumiem.
Poslanec Igor Melicher: teraz rozmýšľal nad sebou, že čo tam dať. Po 120 je dobrá cena.
Starosta: tak môžeš napísať, priprav …
Jozef Hedvigy: ja by som tiež, ja keď môžem zase, za ten návrh Janyho Prepelicov, tých 150 by som 
skúsil. Keď nebude záujem, tak znížime, to je môj, ale ako poviete.
Poslanec Peter Zavaterník: súhlasím 150.
Starosta: ja by som nemal veľké oči, išiel by som na 120.
Poslanec Igor Melicher: hej
Poslanec Ján Prepelica: ja som to aj ironicky skôr myslel.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: dobre, tak … teraz pred voľbami by to bolo aj za 150.
Poslanec Igor Melicher: keď budú prezidentské, tak môžeme dať na 150.
Poslankyňa Mgr. Porubiaková: áno
Starosta: musíme troška ...
Zástupca starostu: Jozef Hedvigy: možnože budeme prekvapení, že čo tam bude vieš.
Poslanec: Ján Prepelica: tak dá sa akože iba návrh na jeden rok a potom môže sa zvýšiť.
Poslanec Igor Melicher: … to je na mesiac.
Poslanec Ján Prepelica: viem, ale že, na mesiac hej, takže tá cena by trvala rok, alebo tak.
Starosta: uvidíme ako sa bude …
Poslanec Igor Melicher: bude ďalšie zastupiteľstvo a …
Jozef Hedvigy: dobre, tak dobre.
Pani Beáta Ujpálová: dosť je to nízko, či ím to nebude oči vypaľovať, takí čo ich nebudú chcieť,  lebo 
tí, majú tie bilbordy tak vysoko, že im nedôjdu tam … do očí … Lebo je to pri zemi.

Poslanec Peter Zavaterník: uznesenie k bodu číslo 6:
 
Uznesenie č. 23/2022:
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje sumu 120,- Eur na prenájom bilboardu na mesiac

Starosta. Kto je za prijatie tohto uznesenia?
Hlasovanie:
Za: 7  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Peter Pagáč,Mgr. Marta Porubiaková, 

    Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
ZA: 0
PROTI: 0



ZDRŽAL SA: 0

Starosta: ďakujem, všetci.

Mgr. Branislav Knechta, starosta obce: ešte v tomto bode mám návrh na úpravu rozpočtu, kde podľa 
prognózy sa upravili príjmy odhadované 7.715 euro, podielové dane by mali byť vyššie ako sa pôvodne
schvaľovalo a tie príjmy sú potom rozčlenené na výdavky. Hlavná časť je na tie odmeny, ktoré teraz sa 
budú vyplácať vo verejnej správe celej,  ku augustu 500 euro zamestnanec verejnej a štátnej správy 
dostane odmenu a v podstate nejaká údržba strojov … Čiže tam je tých 7715 na príjmovej aj na 
výdavkovej strane a ešte čerpanie rezervného fondu schvaľujem navýšiť o  5.977 euro, kde … podali 
žiadosť na dofinancovanie tej severnej, poslednej steny na škole, kde počítame s nejakou 
spooluúčasťou, poprípade s nejakými výdavkami, ktoré sa nepočítali v projekte, práce navyše … a ešte 
na dofinancovanie tejto kuchynky. Už to začíname zariaďovať, už sú tam stôl, regál, teplovzdušná rúra,
dvojdrez antikorový a ešte tam treba nejaké riady a hrnce dokúpiť. Ak nikto nepripomienkuje, tak 
prosím prečítať uznesenie.

Poslanec Peter Zavaterník: 

Uznesenie č. 24/2022:
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje zmenu rozpočtu – navýšenie:                                            
príjmy:                                                                                                                                                          
- bežné príjmy – podielové dane 7.715,--  Eur                                                                          
- finančné operácie – rezervný fond 5.977,08 Eur
výdavky:                                                                                                                                                       
- bežné výdavky 7.715,--  Eur                                                                          
- kapitálové výdavky – rezervný fond 5.977,08 Eur

Starosta: kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 7  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Peter Pagáč,Mgr. Marta Porubiaková, 

    Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
ZA: 0
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Starosta: ďakujem, všetci.

Mgr. Branislav Knechta, starosta: ešte v tomto bode prednesiem žiadosť občianskeho združenia Ženy 
Slovenska o poskytnutie dotácie na tento rok, na činnosť, ktorí žiadajú dotáciu v celkovej výške 800 
euro. 
Poslanec Igor Melicher: to je kto?
Starosta: v tejto sume v podstate je naplánované zorganizovanie toho Držkového kotlíka. Tej akcie. 
…
Poslanec Peter Zavaterník: uznesenie k bodu číslo 7:

Uznesenie č. 25/2022:
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje dotáciu pre Odborový zväz Ženy Slovenska vo výške  
800 Eur 



Starosta Mgr. Branislav Knechta: občianske združenie
Poslanec Peter Zavaterník: a čo som povedal?
Starosta Mgr. Branislav Knechta: odborový zväz
Poslanec Peter Zavaterník: odborový zväz, občianske združenie, to je to istô.
Poslanec Igor Melicher: to neni to isté.

Starosta: kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 7  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Peter Pagáč,Mgr. Marta Porubiaková, 

    Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
ZA: 0
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Mgr. Branislav Knechta, starosta obce: ďakujem. Za mňa je to všetko, ak máte niečo. 
Poslanec Igor Melicher: ja mám jednu vec. Neviem či ste započuli, ale sa nám na Brezničke rozmohla 
taká vec, že nám tu blúdi svorka psov a kántri sliepky, zajace a … XX urobili škodu za 150 euro. Tie 
štyri psy a sú to psy tuná pani X, ale to nemôžem povedať, že jej, ale sú to psy, ktoré tuná prebývajú 
vzadu na tomto parkovisku. Takže, či by sa dalo nejaký odchyt spraviť, alebo niečo také, lebo je to 
problém. X zadrhli zajace, X, XX sliepky.
Poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: dvakrát sliepky, raz kuratá.
Poslanec Igor Melicher: no a X taktiež. 
Starosta Mgr. Branislav Knechta: je to v riešení, vieš ako, nebol by problém zavolať aj nejaký odchyt, 
ale akurát … budem ich volať hore – dole? Čiže som sa rozhodol ísť vlastnou cestou, urobíme klietku, 
… bol som si to nafotiť, ako vypadá, pomerať a už je v štádiu, že už je hrubý rám zvarený                      
a jednoducho to budeme sami odchytávať sami. Keď budú odchytené, už zavoláme veterinára, nech 
pozrie či má čip, keď nemá čip, tak do útulku, alebo neviem čo, nech už to riešia. A keď má čip, tak si 
to bude riešiť majiteľ.
Poslanec Igor Melicher: mne vravel X, že strhli aj srnu, odtiahli ju do záhrady, tam ju roztrhali, nahali 
ju tam …
Poslanec Ján Prepelica: lebo psy lovia vo svorkách.
Poslanec Igor Melicher: už keď je to svorka, už napadnú aj … neviem koho už napadli, išiel na bicykli 
a skákali, vieš  … teraz keď dieťa strhnú, tak ho môžu dohrýzť.
Mgr. Branislav Knechta, starosta: jasné, ja som dospel k tomuto, že to je najjednoduchšie, budeme mať 
svoje, postavíme to kde budeme predpokladať nejaký výskyt, chytí sa to, zavoláme oficiálne 
inštitúcie ...
Poslanec Igor Melicher: dobre
Starosta Mgr. Branislav Knechta:  … lebo keď sa máš spoľahnúť a volať ho, ako volal som do iných 
obcí, ako to, no podarilo sa zachytiť, zavolali, odchytili ho a už od vtedy pes nebehá, lebo majiteľ 
musel zacvakať … no ale čo to získaš, keď dva aj odchytíš, ako získaš nejaké ... alebo čo a problém je 
odchytiť, lebo zrovna príde ten veterinár a újdu do dvora a čo? Si skončil.
Pani Beáta Ujpálová: a vie aspoň koľko ich má?
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: asi tri, štyri sú.
Poslanec Igor Melicher: tak ale ona povie, že to nie sú jej.
Poslanec Peter Zavaterník: nie oficiálne.
Poslanec Ján Prepelica: ako v cigánskej osade, tak povedia …
Starosta Mgr. Branislav Knechta: dneska som videl, zastal pri nej niekto, neviem kto to bol, dva poháre
trojlitrové jej dal, takto … podľa mňa to bolo pre psov. 



Pani Beáta Ujpálová: že ona kupuje aj granuly.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: aj granuly, aj že jej vozia, no ale vidíš.
Poslanec Igor Melicher: vydrhli X sliepky, čo mal riadne nosnice, potom o týždeň tu predávali sliepky, 
tak ich, doobedu ich kúpili jedenásť za 50 eur a v noci mu ich vykántrili.
Poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: ale popritom ich zavreli do kurína.
Poslanec Igor Melicher: boli zavreté, že oni si otvorili.
Poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: oni normálne podliezli a ešte si aj ten kurín otvorili.
Poslanec Peter Pagáč: aj tie X bývajú vonku, ráno väčšinou.
Poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: no to bude asi čo aj XX písala.
Poslanec Peter Zavaterník: áno to je ten problém, čo majú N. problém s nimi.
Poslanec Peter Pagáč: X to minule natáčal na video či …
Pani Beáta Ujpálová: že tam má viac ľudí problém s tým.
Peter Zavaterník: no.
Starosta Mgr. Branislav Knechta: bol som za ním, upozornil som ho, pýtal som sa kde je problém, 
povedal mi, že problém je tam, lebo sused si neurobí plot…
Poslanec Peter Pagáč: takto, za koľko psov platí? Ako daň.
Starosta Mgr. Branislav Knechta: to neviem, ale myslím si, že má ich prihlásené.
Poslanec Igor Melicher: má poľovné.
Pani Beáta Ujpálová: ale majiteľ je povinný si urobiť plot a nepustiť ich zo svojho pozemku. Nie, že 
sused si nespraví plot ... 
Starosta: ale jasné
Pani Beáta Ujpálová: … on si musí zaistiť. Mne povedal sused XX, ktorý kupuje toto, že on si môže aj 
tigre chovať, keď nám štyri ovce zadrhli jeho psy, tak som povedala, no tak teda môj zlatý nie. Hej? 
Sme sa nejako aj pekne, aj špatne doriešili tie ovce, hej, potom, zaplatil koľko sme pýtali. A som 
povedala, posledný krát, mohlo sa to stať nám, že tvoje psy prídu a skúste na náš pozemok prísť, tak 
nebudú tvoje tigre, pôjde majiteľ prvý, nepôjdu tvoje psy. S tvojimi psami nás nebudeš ohrozovať. Keď
vedia ovce roztrhať, tak aj človeka.
Poslanec Igor Melicher: môže sa stať, že pes ujde, vieš, lebo nevieš, tak ušli aj tomu susedovi  čo má 
tie „Hasky“  a  XX zadrhli ovce … 
Poslanec Ján Prepelica: za psa zodpovedá majiteľ.
Pani Beáta Ujpálová: samozrejme, ale už potom je pozde, keď ti krk odhryzne, musíš to preventívne 
dopredu riešiť. 
Starosta: spravil opatrenia, už si opravil ploty a ...
Poslanec Igor Melicher: ale ona nespraví s tým nič, vieš lebo ona im dnuka nasype žrať a oni tuto sa 
zdržujú, keď hrám ping pong tak ich vidím.
Starosta: oni oficiálne nie sú jej, to sú nejakí prišelci, ktorí ...
Pani Beáta Ujpálová: ale keď by jej ich brali, tak sa prizná …
Poslanec Igor Melicher: vyhadzujú psy, lebo aj mne prišlo pred dvoma týždňami, mi prišlo, takéto 
maličké šteniatko, riadne našlo si nás, išlo do zadu a takáto guľka malá. Ale dal som ho XX.
Starosta Mgr. Branislav Knechta: ja tiež si myslím, že to je taký …
Poslanec Igor Melicher: vyhodí, vyhodí, niekto vyhodí.
Pani Beáta Ujpálová: aj vyhadzujú, tento odniesol do útulku, po tom konflikte odniesol do útulku toho 
jedného vlčiaka a takého starého nechal, ktorý už nevládze. Ale musí si to majiteľ riešiť. On dostal 
podmienku, že musí psa odpratať, keď nechce, aby sme riešili to súdobne s ním, tak si musel to riešiť.
Starosta Mgr. Branislav Knechta: on im niečo urobil, tie psy niečo urobili, urobili nejakú škodu. Škoda 
sa dá riešiť, ale vieš, keď behajú po ulici, čo s tým spravíš.
Poslanec Igor Melicher: vieš, oni nebehajú cez deň, oni behajú v noci. O deviatej prišli v ten istý čas,    
o pol tretej sme boli všetci vonku na ulici …
Starosta Mgr. Branislav Knechta: ale teraz hovoríme o ktorých? 



Poslanec Igor Melicher: o tejto, tých.
Starosta: lebo ja hovorím o tých druhých. Vieš oni relatívne ešte nikomu neublížili, len behajú, 
ohrozujú, to ja viem, že človek ich vníma keď ide na bicykli a začne mu to štekať za nohou, že je to 
nepríjemné. Keby niečo urobili, tak to rieši polícia, ale takto sa musíme, ja som to takto … že spravíme
si ... 
Pani Beáta Ujpálová: podľa mňa, psy by nemali po ulici behať, majú byť za bránou.
Poslanec Peter Zavaterník: no veď to je jasné.
Starosta: ale keď si to neuvedomuje majiteľ, tak …
Pani Beáta Ujpálová: tak nejaký zákon na neho treba.
Poslanec Igor Melicher: ale vieš, ono je, ono je to ťažko, vieš, že  mať ich za bránou, ale aj Braňo, 
spomínal aj  X teraz X, ten jeep jeho, on odíde preč a ona asi nájde tú dieročku niekde, hocikde a beží 
za ním, keď aj ide ku mne, tak príde, za päť minút je pri nás. On ju môže zavrieť neviem kde, aj tak 
prejde.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: … ale o to nejde, to je vizitka nás, každý máme psy, ale to je vizitka 
každého gazdu, ujde, ujsť môže, ušiel aj XX …
Pani Beáta Ujpálová: ale keď ti ujde raz za čas …
Jozef Hedvigy: … a mrzelo ho, aj jeho, preskočil mu dvojmetrovú, ale doriešili sme, zavolal som, ale 
to je úplne iná situácia, hej, ako je táto situácia. Toto je uzavreté takto, že to ideme riešiť …
Starosta: v priebehu budúceho týždňa, funkčné zariadenie by malo byť … Máme zmluvu s útulkom, 
tak zavoláme a nech si to už oni … ak to bude mať čip, tak sa zavolá majiteľ, ak nemá čip, tak, keď 
neni miesto v útulku, tak ...
Poslanec Peter Pagáč: jeden pes bežný poplatok, druhý pes 50 a viac euro. Dva a viac psov, by som 
zvýšil poplatok.
Pani Beáta Ujpálová: a načo … stačí mu jeden pes.
Poslanec Igor Melicher: no ale to sú, nemajú pána.
Starosta: za tých ti nikto platiť nebude.
Poslanec Peter Zavaterník: keď nemajú pána.
Poslanec Peter Pagáč: tak keď nebudú platiť, tak sa …
Poslanec Igor Melicher: ale tieto, že nemajú pána.
Pani Beáta Ujpálová: že chytajú potkany, lebo že má veľa potkanov.
Poslanec Igor Melicher: po dedine sliepky chytajú. 
Pani Beáta Ujpálová: tak, keď došli potkany.
Poslanec Igor Melicher: môžem ešte niečo? Ďalšie veci. Nesvietia nám svetlá, to včera sme sa 
rozprávali, na tom ihrisku, ale ono ešte včera tam boli, sú prázdniny vieš, takže, tie deti, oni si kúpili 
pizzu a ešte tam sedeli, vieš, takže ono je to také, vieš, že desať hodín, oni ešte nemajú potrebu ísť 
domov. Neboli to malé deti, ale takí sedemnásťroční, vieš, dievčence tam boli aj s dákymi dvoma 
chlapcami, tak som ich nechal, som im povedal zhasnite svetlo a ... vieš, ale vieš, je to také, oni si 
myslia, že ešte stále sa môžu o desiatej večer, vieš.
Starosta: no keď nehrajú, nech to radšej vypnú, lebo … tak aj tí ľudia dookola …
Poslanec Igor Melicher: ono to tak vzniklo, oni tam sedeli a ja nahám kľúče na stolíku vieš,  a si prídu, 
si … ja neviem každému dávať do ruky, ja nie som doma, takže, ale ak by si toto vedel vyriešiť s tým 
osvetlením, tak môžu opraviť potom do jeseni, ak by vieš, tie dve lampy. A jedna svieti stále, ja 
neviem, ak to Polákovi vadí, tak, tak, nedá sa svietiť, musí svietiť, to osvetľuje.
Starosta: Ale to je nie tá lampa čo osvetľuje ihrisko, to je riadny … nočný.
Poslanec Igor Melicher: no, no a svieti to stále.
Starosta: hej, ale to je také menšie.
… vrava …
Poslanec Igor Melicher: tak sa bude šetriť.
Pani Beáta Ujpálová: ešte nás aj vypnú, keď  nebude elektrika.



Poslanec Igor Melicher: elektrika bude, len budeš veľa platiť za ňu.
Starosta: má ešte niekto …
Poslankyňa Jana Kuklová: ešte by som ja chcela, za toho pána X, že bol za mnou, že by som povedala 
na zastupiteľstve, že sa robí bordel v klubovni a že musel volať aj policajtov, je z toho záznam aj …, že
by sme sa dáko dohodli, aby sa tam nerobil taký cirkus. Aj za viacerými bol, však?
Poslanec Ján Prepelica: mne vravel na ceste.
Poslanec Igor Melicher: no lebo nie je to prvý raz, no tak si pravdu povedzme, nie je to prvý raz, že sa 
tam robí cirkus. Hlavne v tej prednej, v tej prvej miestnosti.    ...
Starosta Mgr. Branislav Knechta: Hej, no veď len vieme kto tam bol a ťažko je trestať všetkých kvôli 
jednému.
Poslanec Igor Melicher: treba nájsť nejaký systém, aby sme, aby to proste...
Starosta: v podstate to väčšinou pochopili, … sme sa o tom aj rozprávali, neviem  prečo nezavolá mne. 
Chodí za všetkými, volá policajtov, ale mne nezavolá.
Poslankyňa Jana Kuklová: povedal, že pôjde za všetkými. 
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: stačilo by ísť za jedným, prvým a večer o pol jedenástej v pyžame     
a nezabudli by, čo tam robili. Tak je?
Starosta: no keby som ja mal, kvôli nim …
Jozef Hedvigy: nechápem prečo nezavolal starostovi.
Starosta: … tak ja ich z tade vyhádžem.
Jozef Hedvigy: hneď by sa bolo aj na tvar miesta riešilo a tak ďalej, akože to je také … ale rieši sa to,  
aby kvôli jednému tiež doplatili všetci, ktorí sú aj slušní a zavreme ich … bordel sa robiť nemôže.
Starosta: dôležitý fakt na tom je, že tam boli dvaja brezničania a dvadsať cudzích, takže to je ako.
Poslankyňa Jana Kuklová: … cudzí
Poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: klubovňu majú na to, aby cvičili.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: cvičenie je druhá vec, toto majú na pitie.
Poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: nejaký zámer, tie oslavy, také okrúhlejšie keď sú, teraz isto boli 
narodeniny, alebo čo, že to proste, nech to tam nerobia, nech si nájdu iné miesto, niekde v hore, v chate,
alebo kde, nie naprostred dediny.
Starosta: ale veď oni to, normálnejší to pochopili.
Poslanec Ján Prepelica: treba tam dať zákaz používania v tej miestnosti, zákaz používania 
alkoholických nápojov.
Poslanec Igor Melicher: to neodkontroluješ.
Poslanec Peter Zavaterník: to sa nedá.
Poslanec Ján Prepelica: tak je, sú také tabule.
Poslanec Igor Melicher: treba dať normálne, od desiatej zatvorené, ak tam niekto príde po desiatej, že 
to nebude zhasnuté...
Poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: nočný kľud.
Poslanec Igor Melicher: … tak sa im kľúče zoberú, zavrie sa to a dovidenia.  A hotovo a je to 
vyriešené. Po desiatej a už tam nebude, aj Jano je tam blízko, ty si tam blízko, ja som, Marta je blízko. 
Ak tam budú po desiatej robiť krik, tak tam prídeme, zamkneme to, vyhádžeme ich von a zamkne sa. 
Buď sa budú správať, alebo sa nebudú správať.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: áno, áno.
Starosta: urobíme tam nejaký prevádzkový poriadok.
Poslanec Igor Melicher: no hej, také niečo … 
Poslanec Ján Prepelica: prevádzkový poriadok
Poslanec Igor Melicher: raz ho porušíte, dovidenia.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: … tak tam budú do pol jedenástej, nik o nich nebude vedieť, 
nebudem ani ja vedieť.
Poslanec Igor Melicher: tak sa nebudeš do nich starať, keď budú ticho.



Poslanec Peter Zavaterník: áno
Poslanec Jozef Hedvigy: ale toto je hej druhý, takýmto začať a sme tu blízko, hneď zbadáme …
Starosta Mgr. Branislav Knechta: … všetko platilo aj do teraz, že majú byť ticho a nikto sa do nich 
starať nebude, no ale.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: prišli cudzí a narobili …
Starosta: dohodnuté to bolo v podstate so mnou a ja som tam prizvaný nebol.
Poslanec Igor Melicher: hej, ale toto  môžeme spraviť.
Starosta: ja by som ich z tade, ako cobydub.
Pani Beáta Ujpálová: len aby im tam drogy nenanosili.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: no veď jasné, nosia, určite aj nosia.
Pani Beáta Ujpálová: ak tam majú drogy, tak to potom netreba podporovať.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: a kde nemajú drogy.
Pani Beáta Ujpálová: hniezdo drog.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: tu majú, na zastávke, na fabrickej ceste, všade majú večer, to akože 
nepovedzme si, že nemajú, majú drogy.
Pani Beáta Ujpálová: Vieš čo, pre mňa je to novinka, lebo u nás nikto nedroguje.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: ani u mňa  nie, u mňa tiež nikto nedroguje, ale nie je to novinka, lebo 
to vidíš a vidia to aj policajti. Sledujú to, tak ale nebudeme sa im do práce starať, tak vieš no, je to tak. 
Vieme to všetci. Bohužiaľ je to smutné.
Poslanec Igor Melicher: keď tam boli policajti … má osemnásť rokov?
Starosta: hej, oslavoval.
Poslanec Igor Melicher: aha, takže už mohol.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: už mohol, ale aj tí ostatní či mali osemnásť.
Poslanec Igor Melicher: mohli dať fúkať a tí čo nemali osemnásť rokov, už by mali mať problém.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: tak mali možno problém, zavolajú rodičom a čo, matka v zahraničí,   
v Rakúsku, otec neviem kde, vieš a takéto deti sú tam.
Starosta Mgr. Branislav Knechta: no ale ani tí policajti za mnou neprišli s nejakým zápisom, že by 
niečo chceli riešiť.
Poslanec Igor Melicher: tak potom asi nespravili zápis iba …
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: upozornili …
Poslankyňa Jana Kuklová: ale povedal, že bol urobený zápis.
Poslanec Igor Melicher: možnože ešte prídu za tebou. Ťažko povedať.
Pani Beáta Ujpálová: kedy to bolo v sobotu?
Poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: to nebolo teraz, to bolo ...
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: dva týždne myslím že dozadu.
Pani Beáta Ujpálová: no tak to by už boli prišli.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: tiež si myslím. 
Poslanec Ján Prepelica: nie dva týždne, teraz …  Týždeň.
Starosta: týždeň
Poslanec Ján Prepelica: týždeň, hej, presne týždeň.
Poslanec Igor Melicher: nie ale asi toto je najschodnejšia cesta, tak ako si navrhol, že spraviť taký malý
prevádzkový poriadok a ak ho porušíte, zoberie sa kľúč a …
Starosta: ja som aj vysvetľoval, že volajte, keď sa niečo deje. Nie. Volajú celý svet a mňa nie.
Poslanec Peter Zavaterník: vedia o tom, je to tak.
Poslanec Igor Melicher: mňa nevolal tiež, nevolal, lebo som ho, nemal som neprijatý, nevolal.
Poslanec Peter Zavaterník: ak tam po desiatej začne cirkus, majú volať, vedia to jedni, druhí, tretí 
štvrtí, piati, šiesti susedovci. Nevolajú, ninto čo riešiť. 
Starosta: zavolajú, okamžite im to zavrem.
Poslanec Peter Zavaterník: keď tam budú do rána, do jednej potichúčku, neni problém.



Pani Beáta Ujpálová: moja mama si dá tabletky a už potom môžu kričať. 
Poslanec Peter Zavaterník: ale keď sa nikto nesťažuje, tak nemôže byť postih. 
Starosta: pravdepodobne aj hudobnú aparatúru ...
Poslanec Ján Prepelica: ale sťažovalo sa viackrát, veď si aj ty tam bol robiť poriadky. 
Poslanec Peter Zavaterník: áno, áno
Poslanec Ján Prepelica: nevrav, že sa nikto nesťažoval.
Poslanec Peter Zavaterník: ni veď jasné, že som bol, veď to vravím, že to treba riešiť.
Poslanec Ján Prepelica: malo sa to riešiť, vidíš, aj tak sa to … 
Poslanec Peter Zavaterník: na mieste, tak myslím, vieš.
Poslanec Igor Melicher: je to dosť, počúvaj, treba to takto, v krčme tam zatvárajú jednu o ôsmej, druhú 
o deviatej a tam je tretia krčma, do ktorej ani my nechodíme, ani nemôžme, tam nepôjdem ja, oni tam 
budú robiť cirkus, rušiť nočný, tak nebudú a hotovo.
Pani Beáta Ujpálová: tak je to tak múdro, do tej desiatej …
Poslanec Igor Melicher: do desiatej.
Starosta Mgr. Branislav Knechta: dobre, máš zapísané.
Poslanec Ján Prepelica: aj do deviatej stačí.
Poslanec Igor Melicher: nočný kľud začína o desiatej.
Poslanec Peter Pagáč: a tie susedove psy …
Starosta: dobre, tak ešte niekto niečo?

K bodu č. 7./ Diskusia

– Nebolo žiadne diskusné príspevky.

Keďže viac bodov programu ani pripomienok nebolo, starosta poďakoval prítomným za účasť  
a rokovanie ukončil.

Mgr. Branislav Knechta
         starosta obce

I. overovateľ II. overovateľ
Igor Melicher, poslanec OZ Peter Pagáč, poslanec OZ

Zapísala: Pauerová 
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